
Rada Miejska                                                                                                                                    

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXIV/2013 

z XXXIV-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 9 lipca 2013 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 17:00. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu). 

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza - Damian Artuszewski 

- Skarbnik Miasta - Aneta Gołębiowska 

- Adwokat – Tomasz Kwiatkowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego - Bogumił Kurowski, Grzegorz Orzeł, Dariusz 

  Sobaszkiewicz, Tomasz Rogoziński. Katarzyna Markowska. 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad.               

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXII-giej i XXXIII-ciej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w  

     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu  

     Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2013. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej    

     Gminie Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska   

     odpadów komunalnych w Lipowcu. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania planu aglomeracji Gminy Miejskiej Nowe  

     Miasto Lubawskie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków   
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      zagospodarowania  przestrzennego miasta Nowego Miasta Lubawskiego. 

11. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

12. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

13. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XXXIV-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych, a więc obrady są 

prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego – M. 

Kubackiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (13”za”) wybrała 

radnego – M. Kubackiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

-Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał wniosek Burmistrza z dnia 3 lipca 2013 

r. w sprawie  wprowadzenia zmian w porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie  zdjęcie z porządku obrad punktu : Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/179/2012 Rady Miejskiej w  Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2013-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) wprowadziła 

powyższą zmianę do porządku obrad. 

Z kolei poddał pod glosowanie uzupełnienie porządku obrad  o punkt: Podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Kurzętnik na 

realizację przedsięwzięcia w zakresie rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska 

odpadów komunalnych w Lipowcu. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) wprowadziła 

powyższą zmianę do porządku obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XXXIV-tej sesji Rady 

Miejskiej. 
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Ad. pkt. 4 

Protokoły z XXXII-giej i XXXIII-ciej  sesji Rady Miejskiej  były wyłożone do wglądu w pok. 

nr 36  Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z 

ich treścią.  

Sekretarz obrad XXXII-giej  sesji – radna Lilia Karczyńska nie zgłosiła uwag  do protokołu.  

Pozostali radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z  XXXII-giej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty 

jednomyślnie (13 „za”) . 

Sekretarz obrad XXXIII-ciej  sesji – radny A. Kłosowski nie zgłosił uwag  do protokołu.  

Pozostali radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z  XXXIII-ciej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty 

jednomyślnie (13”za”). 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w zakresie 

bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta – J. Blank oraz Z-ca Burmistrza D. 

Artuszewski. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli  na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania: 

Radny – K. Hoppe 

- jakimi kryteriami kierował się MOPS prowadząc nabór na staże do przedsiębiorców, czy były  

  prowadzone badania lekarskie, jaki jest podział stażystów na płeć męską i żeńską?  

Radny – M. Kubacki 

- poinformowania odnośnie planowanej ewentualnie budowy obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego. 

Radny – P. Jankowski 

-  czy i w jakim terminie powrócą na dotychczasowe miejsca ławki, które zostały usunięte na  

   terenie miasta?, 

- poinformowania w sprawie zwrócenia uwagi właścicielom sieci telekomunikacyjnych odnośnie  

  naprawy pokryw od  studzienek  w pasie chodnika.  
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Ad. pkt. 7 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- J. Oelberg.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

na rok 2013. 

Rada Miejska jednomyślnie ( 13”za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIV/206/2013 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów 

komunalnych w Lipowcu. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska  jednomyślnie ( 13 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIV/207/2013 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Ad. pkt. 9 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- K. Hoppe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaopiniowania planu aglomeracji Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za” i 1 przeciwnym podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIV/208/2013 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- K. Hoppe.  

PrzewodniczącyRady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 

miasta Nowego Miasta Lubawskiego. 

Rada Miejska przy 10 glosach „za” i 3 wstrzymujących podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIV/209/2013 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt. 11 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili informacje o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów - Jarosław Oelberg, 
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Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 

Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski, 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał pismo Biskupa Diecezji Toruńskiej –

Andrzeja Wojciecha Suskiego skierowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej, dotyczące 

podziękowania za przyznanie i uroczyste wręczenie Honorowego Obywatelstwa Nowego Miasta 

Lubawskiego. 

Ad. pkt. 12 

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielili: 

 Burmistrz – J. Blank 

- wskazał Kierownika MOPS – E. Rogowską do udzielenia odpowiedzi na zapytanie radnego K. 

Hoppe : jakimi kryteriami kierował się MOPS prowadząc nabór na staże do przedsiębiorców, czy 

były  prowadzone badania lekarskie, jaki jest podział stażystów na płeć męską i żeńską?  

-odnośnie zapytania  w sprawie projektowanej budowy obwodnicy od ostatniej informacji, którą 

państwu przekazywałem oficjalnie nic się nie zmieniło. Natomiast nieoficjalnie wiem, że jest 

przymiarka umieszczenia naszej obwodnicy w Narodowym Programie Budowy Dróg. Jutro 

jestem umówiony na spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Olsztynie i po 

jutrzejszym spotkaniu będę miał pełniejszą wiedzę i być może już oficjalną. Jeśli ktoś byłby 

zainteresowany, to proszę o kontakt w godzinach popołudniowych, będę mógł więcej na ten temat 

powiedzieć. 

Z-ca Burmistrza- D. Artuszewski 

- część ławek jest demontowana ze względu na zły stan techniczny. Dysponujemy ograniczoną  

  ilością ławek i montujemy w miejscach, gdzie jest to jak najbardziej zasadne, 

- stan techniczny  pokryw telekomunikacyjnych w ciągu pieszych jest na bieżąco monitorowany 

  i w przypadku stwierdzenia konieczności naprawy jest to zgłaszane do odpowiedniego punktu.    

  Praktycznie nie mamy żadnego wpływu na terminowość realizacji robót przez Telekomunikację  

  Polską. 

Kierownik MOPS – E. Rogowska 

Realizujemy projekt systemowy pn.” Postaw na siebie – wybierz aktywność” od 2008 r. Obecny 

jest dwuletni. W tym roku 28 osób bierze udział w projekcie. W przyszłym roku też 28. Dla 16 

osób, które nie mają zawodu ani wykształcenia, a ukończyły gimnazjum organizowane są kursy 

wykwalifikowania. Natomiast dla grupy 10 osób organizowane są staże. Osoby korzystające z 

pomocy społecznej, to osoby długotrwale bezrobotne, w większości do 30 roku życia. 
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Radny – K. Hoppe 

 zapytał jakie były stosowane kryteria przekazywania stażystów do przedsiębiorców 

oraz jaki był parytet płci. 

Burmistrz –J. Blank  

zaproponował, aby ze względu na precyzję odpowiedź została udzielona przez Kierownika MOPS 

na piśmie. 

Radny – K. Hoppe  

przyjął propozycję Burmistrza. 

Ad. pkt. 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXXIV-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz obrad:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mieczysław Kubacki                                                                              Marcin Deja 

 


